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Поганому танцору – завжди щось заважає…

Учора (23 травня) згадали про вивіз кругляка Я запросив
переглянути розмову за моєю участю, яку виставив ще в
лютому.

 Із поважних причин академік НААН не зміг прийняти
участь в прес-конференції: « Кругляк в обмін на транш: до
чого може привести зняття мораторію на вивіз лісу?
», яка проходила в інформаційній агенції ГОЛОС TV UA 16
лютого 2017 року о 13 год., тому, - ми з д.с-г наук
Володимиром Петровичем Ландіним прийняли участь.
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https://www.youtube.com/watch?v=m7VGfdKv34I
https://www.youtube.com/watch?v=m7VGfdKv34I

